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§§ 4 - 5 Love Bergström (M) §§4 - 
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Ann-Marie Högberg (S)
Britt Björneke (V) Samtliga Yossi Sigal (S)

Närvarande ej tjänst-
görande ersättare

Rolf Johansson (KD), Ingalill Söderberg (DP), Lars Björkman (HP), Rasmus 
Lenefors (S), Anders Abel (MP)

Övriga närvarande Se nästa sida

Utses att justera Sara Heelge Vikmång

Justeringens tid 27 januari 2020 Paragrafer 1-13

Underskrifter

Sofie Wadström
Sekreterare

Malin Danielsson
Ordförande

Sara Heelge Vikmång
Justerande
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Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts sammanträde den 21 januari 2020

Övriga närvarande

Camilla Broo, kommundirektör
Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör
Nicklas Lord, sektionschef
Charlotte Persson, sektionschef
Martina Leopold-Skoglund, sektionschef
Robin Eriksson Waara, sektionschef
Charlotta Thuresson Giberg, sektionschef

Raad Alwajid, planarkitekt
Mattias Carlswärd, exploateringsingenjör
Sophie Giers Arekrans, områdesstrateg
Vilhelmina Granfalk, kommunjurist
Linda Lövkvist, projektledare
Sofia Gregorsson, biträdande projektledare
Sarah Brunzell, trafikplanerare
Carina Lindqvist, kommunikatör

Karl Henriksson (KD), kommunalråd
Anders Lönroth (MP), kommunalråd
Bo Källström (L), ordförande i kultur- och fritidsnämnden
Alisa Volnenko, åhörare
Sofie Wadström, nämndsekreterare 
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BEVIS 
om justering av Kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott protokoll
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har sammanträtt 
den

21 januari 2020

Protokollet har justerats den 27 januari 2020

Anslaget sattes upp den 28 januari 2020

Anslaget tas ner den 19 februari 2020

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den 18 februari 2020

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Registrator, kommunstyrelsens 
förvaltning, Kommunalvägen 28, 
Huddinge

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats www.huddinge.se



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
SIDA

KOMMUNSTYRELSEN

4 (19)

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur

Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 1

Godkännande av föredragningslistan

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Föredragningslistan godkänns med följande ändringar:

 Ärende 7, "Detaljplan för Grantorp 2:32 fl. - information om ändrat 
planområde" utgår från dagordningen.

 Ärendet "Information om Gladö kvarn" läggs till som ärende 12 på 
föredragningslistan. 

 Under ärende 13 ”Övriga frågor”: 

o Anders Abel (MP), anmäler en övrig fråga "Förvaltningens hänsyn till 
cykelstråk vid framställande av trafikanordningsplaner". 

o Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör, anmäler en övrig fråga 
"Redovisning av svar på utskickad SBU-enkät 2019".

Därutöver medges Alisa Volnenko, praktikant hos kommunalråd Anders Lönroth 
(MP), rätt att närvara vid sammanträdet i egenskap av åhörare.
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 2

Diarienummer KS-2017/1953.313

Godkännande av planprogram för Vårby udde (Spendrups) i 
Vårby, samt beslut om planuppdrag för detaljplan Vårby 
udde, etapp 1 i Vårby

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Planprogram för Vårby udde (Spendrups), upprättat oktober 2018 och reviderat i 
oktober 2019, godkänns.

Kommunstyrelsen beslutar för egen del

Under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar enligt ovan, ges planuppdrag till 
kommunstyrelsens förvaltning att, i enlighet med de utgångspunkter och mål som 
anges i det enligt ovan beslutade planprogrammet, upprätta förslag till detaljplan för 
Vårby udde, etapp 1 i Vårby.

Sammanfattning
Kommunstyrelsen beslöt den 25 oktober 2017, § 40, att ge kommunstyrelsens 
förvaltning i uppdrag att upprätta planprogram för Gambrinus 2 m.fl. (Spendrups 
utveckling) i Vårby. I enlighet med kommunstyrelsens uppdrag har 
kommunstyrelsens förvaltning upprättat ett sådant planprogram, vilket varit ute på 
samråd under perioden 15 november 2018 till 7 januari 2019.

På den plats där Spendrups länge haft sin verksamhet i Vårby planeras en ny marin 
stadsdel i Huddinge – Vårby udde. Området är en viktig entré till Huddinge kommun 
och södra Stockholm. Här planeras en funktionsblandad stadsdel med cirka 2000 
bostäder tillsammans med skola, förskolor, vårdboende, kommersiella verksamheter 
och hotell.

Området byggs upp av en kvartersstruktur för att skapa stadsmässiga kvaliteter i ett 
område med närhet till natur, grönska och kollektivtrafik. Närheten till vattnet, strand 
och bryggor är viktiga kvaliteter. Även kopplingen till Gömmarens naturreservat 
kommer att vara viktig för de nya invånarnas möjligheter till rekreation. Runt udden 
planeras en strandpromenad, vilken kommer att utgöra en viktig mötesplats och 
koppling i stadsdelen.
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Utvecklingen av området innebär en urban stadsdel med trygga offentliga 
mötesplatser där människor ska kunna vistas under dygnets alla timmar. Med 
orienterbara och trevliga stråk kopplas Vårby udde med omkringliggande områden. 
Fria siktlinjer bidrar till en öppenhet i bebyggelsestrukturen samtidigt som det 
kommer bli lätt och tryggt att röra sig i Vårby udde.

Under och efter samrådstiden har 29 yttranden lämnats. Med anledning av de 
inkomna synpunkterna på yttrandena har vissa ändringar gjorts i 
planprogramhandlingen. Synpunkterna har även besvarats i separat 
programsamrådsredogörelse.

Programförslaget har redovisats vid ett offentligt annonserat programsamrådsmöte i 
form av ”öppet hus” som hölls i Spendrups huvudkontor på Vårby allé 39 i Vårby 
den 22 november 2018. Vid programsamrådsmötet närvarande 38 personer. En 3D-
modell har funnits på kommunens hemsida under samrådet.

Överläggning
Överläggningen på detta ärende omfattar även ärendet under paragraf 3 i detta 
protokoll.

Raad Alwajid, planarkitekt, och Mattias Carlswärd, exploateringsingenjör, informerar 
i ärendet.

I ärendet yttrar sig även Malin Danielsson (L), Anders Abel (MP), Heléne Hill, 
samhällsbyggnadsdirektör, Gunilla Helmerson (M), Christian Ottosson (C), Daniel 
Dronjak (M), Camilla Broo, kommundirektör, Sara Heelge Vikmång (S), Rasmus 
Lenefors (S) och Yossi Sigal (S). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 3

Diarienummer KS-2019/2624.214

Intentionsavtal mellan Spendrups, Magnolia och Huddinge 
kommun avseende Vårby udde (Spendrups) i Vårby

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag till beslut.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens beslut

Intentionsavtal mellan Huddinge kommun, Skr Lager 30 KB, Kettinki AB, Km2 
Property AB, Skr Lager 34 och Magnolia Holding 3 AB rörande Spendrups 
fastigheter i Vårby inom kommundelen Vårby godkänns i enlighet med bilaga 1 till 
kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 13 december 2019.

Sammanfattning
Huddinge kommun är just nu inne i en intensiv utvecklingsfas och exploatören 
Magnolia Holding 3 AB, en del i Magnolia Bostad AB, nedan kallad Magnolia har 
skrivit avtal med eller köpt aktierna i Skr Lager 30 KB, Kettinki AB, Km2 Property 
AB, Skr Lager 34 bolag i Spendrup Invest AB och Spendrups bryggeriaktiebolag, 
nedan kallad Spendrups om fastigheterna för bryggeriet i Vårby och presenterat 
ett projekt för kommunen med bostäder, skola och förskola i Vårby.

Kommunstyrelsen beslöt i oktober 2017 att ge kommunstyrelsens förvaltning i 
uppdrag att upprätta planprogram för Spendrups i Vårby. Ett planprogram för 
området mellan Vårby gård och Vårby Haga, gränsande mot E4/E20 i söder och 
Mälaren i norr är framtaget. Området innehåller främst de fastigheter där Spendrups 
länge haft sin verksamhet och omfattar cirka 20 hektar.

Syftet med planprogrammet är att se över möjligheten att bygga en ny 
funktionsblandad stadsdel med bostäder samt handel, service och eventuellt kontor i 
Vårby. Även lämpligheten för förskola, skola samt vård- och omsorgsboende inom 
programområdet har undersökts. Programmet och ett eventuellt Planuppdrag 
för Vårby Udde hanteras i ett separat ärende, KS-2017/1953.

Inom programområdet planeras en ny marin stadsdel i Huddinge – Vårby Udde. 
Exploatören avser pröva möjligheten att uppföra ca 2000 lägenheter inom Vårby 
Udde, vilken ägs av olika bolag kopplade till Spendrups. Området är en viktig entré 
till Huddinge kommun och södra Stockholm.
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Inom detaljplanen planeras även en flytt av Vårby allé beroende på Trafikverkets 
ombyggnationer av E4/E20 och omläggningar av flertalet ledningar och 
huvudvattenledningar behöver utredas och prövas.

Inom exploateringsområdet ska Magnolia möjliggöra ett flertal förskolor där det 
exakta behovet kommer fastslås under kommande planarbete. Minst en förskola ska 
kommunen erbjudas att förvärva. Vårby Udde ska även innehålla en skola vilken 
initialt lokaliseras på fastigheten Mjödet 3 i Spendrups nuvarande lokaler för sitt 
huvudkontor.

Detaljplanen beräknas vara klar för antagande under kvartal 3 2022.

Huddinge kommun har upprättat förslag till intentionsavtal mellan kommunen och 
exploatören Magnolia och markägarna vilka är dotterbolag till koncernmoderbolagen 
Spendrup Invest AB och Spendrups bryggeriaktiebolag i vilket det bland annat 
regleras inriktning för ny detaljplan, kommande marköverlåtelser, intentionerna för 
kostnadsfördelning för allmänna   anläggningar m.m.

Exploatörerna finansierar all byggnation inom kvartersmark, områdesspecifika 
anläggningar inom planområdet samt del av övergripande anläggningar i anslutning 
till planområdet.
 

Överläggning
Se paragraf 2 i detta protokoll för överläggning. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 4

Diarienummer KS-2019/2662.312

Utvecklingsplan för kommundelarna Skogås och Trångsund – 
beslut om uppdrag

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsens förvaltning får i uppdrag att upprätta ett förslag till 
utvecklingsplan för centrala Skogås och Trångsund, i enlighet med 
kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande.

Sammanfattning
En utvecklingsplan ska tas fram för centrala Skogås och Trångsund. Planen ska på en 
övergripande nivå visa kommunens vilja och ambition gällande den framtida 
utvecklingen i området.

Utvecklingsplanen ska stå för helhetstanken, ramar och riktlinjer, och vara garanten 
för att de projekt som sedan planeras och byggs bit för bit hänger ihop i en helhet.
Arbetet ska vara vägledande för kommande detaljplaner samt fungera som 
planeringsunderlag för investeringar i offentliga miljöer, verksamheter och 
infrastruktur.

Utvecklingsplanen kommer att bidra till att nå Huddinge kommuns visioner och 
övergripande mål, och fullfölja översiktsplanens intentioner.

Överläggning
Sophie Giers Arekrans, områdesstrateg, informerar om ärendet.

I ärendet yttrar sig även Malin Danielsson (L), Yossi Sigal (S) och Sara Heelge 
Vikmång (S). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 5

Diarienummer KS-2019/2927.109

Undersökningssamråd enl. 6 kap. miljöbalken avseende 
ombyggnation av befintlig luftledning ÄL82 S6 vid Rudan och 
Griskurvan, Haninge och Huddinge kommuner - svar på 
remiss från Vattenfall Eldistribution AB

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens beslut

Bifogad skrivelse till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, daterat den 9 
januari 2020, bilaga 1, överlämnas till Vattenfall Eldistribution AB som Huddinge 
kommuns yttrande över Underökningssamråd enligt 6 kap miljöbalken avseende 
ombyggnation av befintlig luftledning ÄL82 S6 vid Rudan och Griskurvan, Haninge 
och Huddinge kommuner.

Sammanfattning
Trafikverkets projektering av Tvärförbindelse Södertörn pågår. På ett antal platser 
berör de nya vägplanerna befintliga regionnätsledningar. Vattenfall Eldistribution AB 
avser därför att ansöka om nätkoncession för två ombyggnationer av befintlig 70 kV 
luftledning ÄL 82 S6 mellan ÄT825 Jordbro och ÄT55 Lissma. Ombyggnationen 
omfattar två delsträckor, Rudan (Haninge) och Griskurvan (Huddinge), och planeras 
att utföras som luftledning. Dessa delsträckor konstrueras i 130 kV-utförande inför 
framtida spänningshöjning.

Tvärförbindelse Södertörn är ett stort och viktigt infrastrukturprojekt för utvecklingen 
av Huddinge och Södertörn. Det är därför positivt att Vattenfall Eldistribution AB 
planerar för att lösa elförsörjningen längs den planerade vägsträckningen.

Kommunstyrelsens förvaltning delar Vattenfall Eldistributions AB:s och natur- och 
bygglovsförvaltningens bedömning att sträckningsalternativ 1 är att föredra då det 
innebär ett mindre ingrepp i naturmiljön än sträckningsalternativ 2.

Frågan om ledningsombyggnaden kan antas medföra betydande miljöpåverkan eller 
inte har belysts ur flera perspektiv från miljö- och bygglovsförvaltningen. 
Kommunstyrelsens förvaltning gör den samlade bedömningen att ombyggnaden
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kan antas medföra betydande miljöpåverkan och att en specifik miljöbedömning 
behöver göras.

I det fortsatta arbetet behöver utredas hur man kan jobba med ekologisk 
kompensation samt att minimera markskador så långt som möjligt vid 
genomförandet. Det behöver även redovisas vad påverkan blir vid byggskedet, det 
vill säga transportvägar, körvägar i ledningsgatan, uppställningsplatser med mera. Det 
framgår inte vilken yta eller vilken påverkan det bedöms ha.

Huddinge kommun utgår ifrån att Trafikverket yttrar sig avseende påverkan på 
pågående planering kring Tvärförbindelse Södertörn.

Överläggning
Charlotte Persson, sektionschef för den strategiska sektionen, informerar om ärendet.

I ärendet yttrar sig även Malin Danielsson (L), Anders Abel (MP), Yossi Sigal (S) 
och Gunilla Helmerson (M). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 6

Diarienummer KS-2015/840.313

Svar på mark- och miljödomstolens föreläggande gällande 
överklagad detaljplan för Utsäljeskolan – information inför 
beslut om yttrande

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
Kommunen har fått föreläggande från mark- och miljödomstolen angående 
överklagad detaljplan för Utsäljeskolan i Huddinge kommun.

Fullmäktige har den 10 juni 2019 fattat beslut om antagande av detaljplan för 
Utsäljeskolan i Huddinge kommun. Syftet med planläggningen är att ge möjlighet till 
nybyggnation och utökning av Utsäljeskolan till en F-9 skola samt grundsärskola med 
tillhörande idrottshall och specialsalar. Med en utbyggnad utökas kapaciteten för 
Utsäljeskolan från dagens cirka 600 elever till cirka 940 elever. Anledningen till 
kommunens beslut om en större skola är en ökad inflyttning till kommunen vilket 
resulterar i behov av fler skolplatser.

Totalt har 13 privatpersoner samt en samfällighetsförening överklagat detaljplanen 
och inkommit med totalt 8 överklaganden.

Samtliga klaganden har framfört synpunkter under planprocessen men ansett att dessa 
inte har blivit tillgodosedda. Ingen av de klagande har ifrågasatt att ärendet inte har 
tillkommit i laga ordning.

Överläggning
Vilhelmina Granfalk, kommunjurist, informerar i ärendet. 

I ärendet yttrar sig även Malin Danielsson (L), Anders Abel (MP), Gunilla Helmerson 
(M) och Björn Sigsjö, planarkitekt. 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 7

Diarienummer KS-2017/2667.313

Detaljplan för Grantorp 2:32 mfl. – information om ändrat 
planområde

Ärendet utgår. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 8

Diarienummer KS-2018/1281.313

Planprogram för Flemingsbergsdalen – information efter 
samrådet

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
Huddinge kommun planerar att utveckla Flemingsbergsdalen till en stadsdel med 
tusentals nya arbetstillfällen och bostäder. Planprogrammet för Flemingsbergsdalen 
var på programsamråd den 21 oktober–29 november 2019. Under denna period kunde 
bland annat förtroendevalda, Region Stockholm, övriga nämnder, fastighetsägare och 
allmänheten lämna synpunkter på förslaget till planprogrammet. 

Förvaltningen går nu igenom inkomna synpunkter för att se om de föranleder några 
eventuella revideringar i programhandlingen. Tidsplanen för ärendet är att 
kommunfullmäktige ska godkänna planprogrammet under april 2020.

Överläggning
Sofia Gregorsson, biträdande projektledare och Linda Lövkvist, projektledare, 
informerar om ärendet.

I ärendet yttrar sig även Malin Danielsson (L), Sara Heelge Vikmång (S) och Yossi 
Sigal (S).

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Sammanträdesdatum Paragraf

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 21 januari 2020 § 9

Rapportering av stickprovskontroll av trafikstrategin

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
Trafikstrategin utgår från en vision om att transportsystemet ska vara långsiktigt 
hållbart samt tillgängligt, tryggt och säkert samt stödja en utveckling av attraktiva och 
hållbara livsmiljöer.

En strategisk huvudinriktning har tagits fram där tre tydliga principer har tagits fram:
 Gång-, cykel- och kollektivtrafik ska prioriteras
 Kollektivtrafiken ska vara utgångspunkten vid all planering
 Bebyggelse- och trafikplaneringen ska vara samordnad

Enligt internkontrollplanen 2019 ska en fallstudie genomföras årligen för att 
säkerställa att trafikstrategin implementeras. Syftet med denna studie är att se 
huruvida trafikstrategins intentioner tas omhand i kommunens exploateringsprojekt. 

2019 års fallstudie och de erfarenheter som gjorts i och med denna redovisas för 
samhällsbyggnadsutskottet. 

Överläggning
Sarah Brunzell, trafikplanerare, informerar i ärendet.

I ärendet yttrar sig även Anders Abel (MP), Nicklas Lord, sektionschef för trafik- och 
landskapssektionen, Gunilla Helmerson (M), Yossi Sigal (S) och Malin Danielsson 
(L). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Uppföljning av trafikstrategin

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
Varje år genomför förvaltningen en uppföljning av arbetet med trafikstrategin som 
antogs av kommunfullmäktige år 2013. I uppföljningen tittar man på tre områden:
1. Andel gång-, cykel- och kollektivtrafikresor
2. Bebyggelseplanering utifrån stationsnärhetsprincpen
3. Uppföljning av framtagandet av åtgärdsplaner.

Samhällsbyggnadsutskottet informeras kring trenden inom respektive område under 
2019. 

Överläggning
Nicklas Lord, sektionschef för trafik- och landskapssektionen, informerar om ärendet.

I ärendet yttrar sig även Anders Abel (MP), Rolf Johansson (KD), Ann-Marie 
Högberg (S), Sara Heelge Vikmång (S), Christian Ottosson (C), Malin Danielsson (L) 
och Yossi Sigal (S). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Diarienummer KS-2019/2814.111

Delgivning - Nämndernas lokalförsörjningsplaner inför plan 
för samhällsbyggnad och lokalförsörjning 2020-2022 med 
utblick till 2035

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 
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Information om Gladökvarn

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
I Gladö kvarns fritidshusområde bygger kommunen ut gator samt vatten och avlopp 
tillsammans med Stockholm Vatten och Avfall. Arbetet utförs i etapper och 
utbyggnaden förväntas vara klar under år 2023.

Samhällsbyggnadsutskottet får information om projektets historik och nuläge samt 
den ekonomiska kostnadsprognosen. 

Överläggning
Gustav Hector, konsult för mark- och exploateringssektionen, informerar om ärendet.

I ärendet yttrar sig även Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör och Malin Danielsson 
(L).

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Övriga frågor

 Anmälan av fråga
Anders Abel (MP) anmäler en fråga/synpunkt kring huruvida förvaltningen tar 
hänsyn till cykelstråk vid tillfälliga trafikanvisningar (TA-planer), med hänvisning till 
en trafikanordningsplan för omledning av gång-/cykelväg vid Tomtbergaskolan. 

Den aktuella TA-planen är framtagen och beslutad av tjänstemän på Miljö- och 
bygglovsförvaltningen. Samhällsbyggnadsdirektören åtar sig att återkoppla till 
utskottet kring hantering av kommunens TA-planer samt hur formellt ansvar och 
delegation ser ut i dessa beslut vid ett kommande möte.

 Redovisning av enkätsvar från SBU
Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör, redovisar resultaten av den enkät som SBU 
besvarade under 2019. 

Överläggning
I ärendet yttrar sig Malin Danielsson (L), Gunilla Helmerson (M), Heléne Hill, 
samhällsbyggnadsdirektör, Anders Abel (MP) och Sara Heelge Vikmång (S). 

Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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